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PROTOK6t 

z przeprowadzenia ponownej dyskusji publicznej nad przyj~mi rozwicllaniami 


w Miejscowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego Nr 214/26/2010 - czllSC 1 


na osledlu Slocina w Rzeszowle 


Protok61 zostal sporz<jdzony w dniu 20 marca 20Ur. w Biurze ROlWOjU M~s1a Rzeszowa przy 

ul. Siowackiego 9 w Rzeszowie, przez mgr Bozen~ Adamczyk-Malick'!, pracolNnika Blura Rozwoju 

Mia sta Rzeszowa. 

Na podstawie art. 17 pkt 10 urtawy z dnia 27 marca 200k 0 planowaniu 

i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz.U.Nr 80, poz 717, z poin. zm .) w dniu 20 marca 2012r., 

przeprowadzono ponownq dyskusj~ publiczn" nad przyj~tymi w proJekcie Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 214/26/2010 - cz~sc 1 na osiedlu Siocina w Rzeszowie 

rozwi<jzaniami, po uwzgl~dnieniu cz~sci uwag zloionych podczas I wy/oienia projek1u planu do 

publicznego wgl<jdu. 

I. Lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokolu. 

Otwarcie dyskusji publicznej 0 godz. 10 00 
- powitanie zebranych. 

II. Glos w dyskusji zabrali: 

1. Pani mgr info Stanlslawa Kiwak-Ciupiriska, projektant planu, uprawniona urbanistka 

(P.O.I.U. nr wpisu KT-294), Biuro Rozwoju Miasta Rzeszowa, ul. Siowackiego 9, Rzesz6w 

Pani projektant planu powitala gosci przybyiych na dyskusj~ publiczn" zorganizowan<j 

w czasie ponownego (II-go) wyloienia MPZP Nr 214/26/2010 - cz~sc 1 na osiedlu Siocina 

w Rzeszowie do publicznego wglqdu. 

Poinformowala gosci 0 pierwszym wylozeniu, ktare odbylo si~ w dniach od 31 paidziernika 

do 25 lirtopada 2011r., podczas kt6rego 25 os6b zapoznalo si~ i uzyskalo informacje 0 projekcie 

planu, a w dyskusji publicznej, w dniu 15 listopada 2011r,. wzi';o udzlal15 os6b. Protok61 z dyskusji 

publicznej zortal zamieszczony w Internecie w Biuletynie Infonnnacji Publlcznej Miasta Rzeszowa. 

Zagadnienia poruszone w6wczas w pierwszej dyskusji, to ml~dzy innymi: termin rozpocz~cla budowy 

drogi gl6wnej, mozliwosci dojazdu do dzialek po wybudowaniu drogi gl6wnej, odprowadzenie w6d 

opadowych na teranie Siociny po wybudowaniu drogi glownej oraz odszkodowanla za zaj~te pod 

drog«: dzia/l(i oraz termln Ich ulszczenia. 

W czasie I-go wy/ozenia do projektu planu wp/yn~lo 9 uwag ziownych na pismie do 

Prezydenta Miarta Rzeszowa, w tym 1 uwaga po wyznaczonym ustawowym tenninie. 

Zarzqdzeniem Nr VI/403/2011 z dnia 29 grudnia 2011r. Prezydent rozpatrzyl zioione uwagi 

w nart~pujqcy spos6b: 1) nie zostala rozpatrzona 1 uwaga zioiona po terminie, ze wzg l~d6w 

proceduralnych, 2) zosta/y uwzgl~dnione 3 uwagl wlascicieli dzialek w rejonie cieku wodnego, 

3) 5 uwag nle zortalo uwzgl«:dnlonych (w tym: 4-wlaScicieli dzialek poloionych w zachodnim odcinku 

drogi i 1-wlasciciela dzialki przy ul. sw. Rocha). Uwagi nieuwzgl~dnione z I-go wy/ozenia zostanq 

przedstawione Radzie Miarta Rzeszowa wraz z projek1em planu zagospodarowania przestrzennego. 

Ogloszenie 0 ponownym wy/oieniu projektu do publicznego wglqdu ukazalo si~ w gazecie 
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eodziennej Nowiny w dniu 7 marca 2012 r. Zamieszczono je r6wniei w Internecie i na tablicy 

og!oszen Urz<:du Miasta Rzeszowa oraz osiedla Sioeina. Drugie wyloierlie zako~czy si<: 

6 kwietnia 2012r. 

przedmlotowa dyskusja publiczna odbywa sill nad rozwiq2arliami przyj<:tymi 

w projekeie planu po uwzgl<:dnieniu 3 uwag zlozonyeh podczas I-go wyloienia projektu planu do 

publicznego wglqdu (31.10.2011 r. - 09.12,2011 r.). Nie ulegla zmianie ta czese planu, gdzie nie 

zostaly uwzgl<:dnione uwagi. Projekt planu ulegl zmianie w cZ<:Sci wschodniej, wylqczajqc jednq 

dzialk<: przy ul. sw. Rocha. 

Korekta projektu planu pol ega na przesuni<:eiu drogi w kier~nku poludniowym 

w rejonie istniejqcej zabudowy mieszkaniowej znajdujqceJ si<: przy cieku wodnyrn, eo mialo wplyw na 

zmian<: przebiegu drogi na odcinku okolo 467 m. Dlugos': calej projektowanej w planie drogl to okolo 

900 m. Pani projektant wskazala r6inice przebiegu drogl z I-go ill-go wyloienia na planszy. 

Uwzgl<:dniono uwagi wlascicieli dom6w tak aby budynki znajdujqce sill w dobrym stanle nie na raiae 

na wyburzenie i aby mogly nadal spelniae funkcje mieszkaniowe, 0 co wnosili zainteresowani. Po 

przesuni<:elu projektowana droga nie tworzy kqta prost ego z ulicq sw. Rocha, jak by/o w wersji 

podczas I-go wyloienia, co, chociai mniej korzystne, jest zgodne z warunkami technicznymi 

projektowania dr6g. Na pozostalym odcinku nie wprowadzono zmian. Uwagi ztoione podczas II-go 

wyloienia b<:dq rozpatrywane tylko w odniesieniu do ez<:sci zmlenlonej. Uwagi do projektu planu 

moina skladae do 20 kwietnia 2012 r. Uwagi nieuwzgl<:dnione, zar6wno z I-go j.k i z II-go wyloienla, 

Iqcznle, wraz z projektem planu zostanq przedstawione Radzie Mlasta Rzeszowa. 

Nast<:pnie pani projektant planu zwr6cila sill do zebranych 0 zadawanie pytan zwiqzanych 

z przedstawionymi zmianami projektu planu. 

2. Pan ludwik Szys.zka, Przewodniczqcy Rady OSiedla Siocina 

Zagadnienia poruszone w dyskusji: 

Zglosil problem odprowadzenla w6d opadowych z projektowanej drogi gl6wnej. Wszystkie dzialki 

przy eieku wodnym w pobliiu drogi Sq terenami prywatnyml. Wody z terenu Siociny zmierzaJq 

w klerunku ulicy Powstanc6w listopadowych. W projekcie brak wskazania przez jaki odcinek majq 

bye przej<:te. Kolektor'w rejonie Leclerca nie ma najprawdopodobniej odpowiedniej przepustowosei, 

aby m6g! przejqc wody z tego terenu, wnosi zatem 0 przemyslenie w tym projekcie, gdzie te wody 

majq bye odprowadzone. 

3. Pani Stanistawa Kiwak-Ciupiriska 

W odpowiedzi: 

cytat ze Studium 0 stosunkach wodnych na osiedlu Sioeina: 

..Aktualnie opracowywana jest zmlana Nr 28/2010 Studium Uwarunkowa~ I Kierunk6w 

zagospodarowanla Przestrzennego Miasta Rzeszowa na osiedlu Siocina w Rzeszowie. Odprowadzenie 

wed opadowych I roztopowych z terenu obj<:tego w/w opracowaniem jest uj<:te w cz<:Sc1 dotyczqcej 

infrastruktury technicznej. 
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Osledle S/oclna p%ione jest w dw6ch zlewniach: zlewni potoku Mlynawka i zlewni potoku 

Czekaj. Ziewnia potoku Mlyn6wka obejmuje tereny w gminie Krasne (Malawa, cz~sc Krasnego) oraz 

tereny w Rzeszowie, os. S/ocina usytuowane mi~dzy ulicami: sw. Rocha, Sw. Faustyny I poIudniowo

wschodni~ grani~ miasta. Rozwi~zanie splywu wad deszczowych z terenu osiedla S/ocina p%ionych 

w zlewni Mlyn6wki proponuje si~ poprzez budow~ kolektoraw i kana/6w deszczowych, kt6re 

w/~czone b~d~ do bocznych odn6g potoku Mlynawka, poprzez zblorniki retencyjne. Ziewnia potoku 

Czekaj obejmuje tereny Szajer6wki, Kamieniec, osiedla Zimowit, osledla Paderewsklego, cz~sc osiedla 

Nowe Miasto, rejon ulic Wieniawskiego i Powstancaw Ustopadowych. Rozwlqzanle splywu wad 

deszczowych z teren6~ osiedla S/ocina p%ionych w zlewni potoku Czekaj przewiduje si~ poprzez 

budow~ kana/ow deszczowych do kolektora ulgi (przekrycie rowu Sl) z w/qczeniem do potoku Czekaj. 

Planuje si~ na dalszym odcinku regulacj~ rowu Sl tak, aby mag! przyjqt wody opadowo-roztopowe 

z ca/ej zlewni obejmujqcej rejon osiedla S/ocina." Tak w przyszlosci b~dzie rozwi~zane I realizowane 

przez miasto odprowadzenie w6d opadowych z terenu S1ociny. Natomiast, w projekcie 

przedstawianego dzisiaj planu moiemy zaplsat ustalenia, ktore dotyczq terenu tylko w granicach 

opracowania planu, nie zas poza jego granicami. 

4. Pan Ludwik Szyszka 

Zagadnienia poruszone w dyskusii: 

Kontynuujqc wywod, pan Ludwik Szyszka okreslil spraw~ odprowadzenia wad opadowych ja ko 

narastaj~cy problem. Szereg ludzi wyst~puje 0 pozwolenia na budow<,: i 0 drogi dojazdowe do 

Zarzqdu Dr6g, a skoro nie ma gdzie wad opadowych odprowadzit - wstrzymuje si~ pozwolenia . To co 

Pani przedstawia moze bye rozwi~zane moie za 4, 10 lat. Trzeba myslet jui 0 problemie odnosnie 

wod opadowych pod wzglE:dem wykonania r6inyeh drag bocznych, kt6re b~dq doblegac do tej 

planowanej trasy, aby ten problem rozwiqzat jui. Trzeba myslec 0 rozwiqzaniaeh jui, bo przeciei 

osiedle S/ocina w/qezone jest do miasta od 4 lat. Planuje sl~ wody skierowac do Mlynowki a ona tei 

wymaga regulaeji i nic Urzqd Marsza/kowski nie robi. Trzeba pomyslec wyprzedzajqco. 

S. Pani Stani5lawa Kiwak-Cluplrlska 

W odpowiedzi: 

Sposob odprowadzenia wad opadowych z terenu osiedla S/ocina jest oddzielnym tematem, 

niezaleinym od projektowanego odcinka drogi g/awnej. Problemu odprowadzenia wad opadowyeh 

z catej S/ociny tym plan em nie moiemy rozwiqzac. Natomiast, wszystkie urzqdzenia i sieei zwiqzane 

z drogq, a takie sieci nlezb~dne dla obs/ugi terenow osiedla mogq przebiegac w liniach 

rozgraniczajqcyeh projektowanej drogi, zmieszezq si~ w rezerwowanym dla niej terenie. 

6. Pan Ludwlk Szyszka 

Zagadnienia pomszone w dYSkusji: 

Przy okazji tego planu, pan Ludwik Szyszka prosil 0 wskazanle, gdzie te wody rnajq bye 

odprowadzone. To wszystko sq tereny prywatne. W jaki spos6b BRMR rozwiqzuje ten problem? Czy 

tereny wykupi Urzqd Miasta czy inaczej rozwiqiel Jest szereg uwag do Urz~du Miasta do r6inych 

Wydziat6w i do Rady Osiedla i wszyscy Sq bezradni, bo nie rna gdzie odprowadzic w6d opadowych. 
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W odpowiedzi : 

Jak wczesniej podano - poprzez budow~ kanat6w deszczowych na osiedlu, a nimi do kolektora ulgi 

do potoku Czekaj z catej zlewni. 

7. Pan; mgr Inz. arch. Anna Railiczuk, dyrektor Biura ROlWOju Miasta Rze520wa 

W odpowiedzi: 

Na dzisiejszej dyskusji publicznej omawiamy zasady odprowadzenia w6d deszczowych z terenu 

projektowanej ulicy. Wzdtui ulicy moie bye poprowadzony kolektor deszczowy. Ten kolektor b~dzie 

wt~czony w system kolektor6w odwadniaj~cych catv teren i inne ulice projektowane i istniejace. 

Zabezpieczamy teren pod realizacjll ulicy i zabezpieczamy tym samym r6wniez teren pod budowll 

kolektora deszczowego. Zapis w planie, kt6ry m6wi, ie wody deszczowe z 1erenu ulicy blld~ 

odprowadzane do kotektor6w deszczowych oznacza, ie jesli nie blldzie tych kolektorow, to nie 

blldzle moiliwosci realizacji planu. Rea lizacja drogi musi bye poprzedzona realizacj~ kolektor6w lub 

nastllPowac, co najmniej, r6wnolegle z reallzacji\ kolektor6w. W konsekwencjl uchwalenia planu 

blldi\ podejmowane nast~pne dziatanla zmierzaj~ce do realizacji poszczegolnych inwestycji. Aby by! 

dostllP do tych pillknych teren6w Stociny, kt6re mogtyby bye budowlane, musi bye wybudowana 

droga. Teren pod drogll natomiast musi bye zabezpieczony przed zabudow~, co czynimy 

opracowuji\c niniejszy plan. Projektowana w nim ulica otwiera catv teren Stociny dla inwestycji. Teren 

tzw. Szajer6wki przy granicy z Zalesiem jest brany pod uwagll w opracowaniu Studium rozwoju dla 

cafej Stociny, nad Jakim pracujemy w naszym Biurze. Teren na pd.·zach. - jest w planie Zalesia. Teren 

na wschOd od ul. sw. Rocha jest w nowym planie blldqcym rowniez w opracowaniu . 

8. Pan Ludwik Szyszka 

Zagadnienia poruszone w dyskusji: 

Pani Dyrektor, zatem, ten prywatny potok, czy te wody z tego odcinka drogi b~dq do niego 

odprowadzane, czy kolektor b~dzie? Kto go wykona? Kiedy, w Jakim czasie? 

9. Pan Artur Koguc, przedstawiciel Biura Gospodarki Mieniem 

Wodpowiedzi : 

To realizuje Urzqd Miasta, ale zapis 0 realizacJi musi sill znalezc w budzecie Miasta. 

10. Pan; Anna Rainczuk 

W odpowiedzi : 

Odwodnienie drogi jest czyms innym nii odwodnienle z dzialek. Nalezy zaprojektowac kolektory, 

ktore odwodniq leren. 

11. Panllni. Barbara Wi/lCej-Guniewska, pracownlk Blura Rozwoju Mlasta Rzeszowa 

W odpowiedzi: 

Dla Siociny jest opracowany program kanalizacji i odwodnienia na lerenie obj~tym dwoma planami: 

w reJonie ul. sw. Rocha, sw. Faustyny i sw. Marka i nastllpnym planem z terenem cmenlarza, 
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w rejonie ulic sw. Faustyny, Pileekieh i sw. Marka,. S~ajer6wka nie jest obj~ta miejseowym planem. 

Na terenie Slociny planujemy w Studium rozwoju reali~aej~ zbiornik6w reteneyjnycl1 dla gromadzenia 

w6d opadowyeh. Realizuj~ inwestyeje inne Wydzialy Urz~du Miasta . 

12. Pan Ludwlk Szyszka 

Zagadnienia poruszone w dyskusii: 

To oSiedle i r6w Sl jest w!~ezone do Rzeszowa 3-4 lata temu. Nie rozw i~zalo s i ~ VII tym okresie w6d 

opadowyeh. Jak dojdzle do budowy tego odeinka drogi, to zwi~ksz~ si~ wody opadowe do potoku 

prywatnego. Dla osiedla nie si~ nie robi . 

13. Pani Anna Rairlczuk 

Wodpowiedzi: 

Dyskusj~ dz i s i ejsz~ rozszerzy! Pan Przewodniezqey 0 problem odprowadzenia wod opadowyeh, a my 

niniejszym planem zabezpieczamy teren tylko pod realizaej~ uliey wai nej dla Sloeiny, biegn~eej 

doeelowo od ul. Klepury do drogi krajowej nr 4 w rejonie Auehan, kt6ra pozwoli mieszkarleom Slociny 

na szybkle wydostanle sl~ do wi~kszyeh wai.niejszych dr6g w regionie. Miasto Rzesz6w r6wnolegle 

przyst~pilo do planu gospodarki wodnej, ezyli propozyeji odprowadzenia w6d deszezowyeh z calego 

terenu miasta. 

Wraeaj~e do projektu wykladanego planu, informuj~, ie byto jui. jedno wytoien ie do publicznego 

wglqdu oraz dyskusja publkzna nad rozwiqzaniami przyj~tymi w projekeie planu. 

W zWiqzku ze zloionymi uwagami zostal zmieniony przebieg drogi na pewnym odeinku. To jest jui 

drugie wyloienie i eheemy dalej kontynuowac plan. Taki ma eel ta druga dyskusja. Prosz~ si~ 

zapoznac z tym odeinklem zmienionym i dyskutowac nad zaproponowanym rozw i~zaniem . Cheemy 

aby byly dobrze rozplanowane tereny Sloeiny. Trzeba rozwaiyc. gdzie zlokallzowac szkolE:, jak si~ 

teren zaeznie zabudowywac, gdzie tereny zieleni, a gdzie uliczk~ zaplanowaC? Aby nie byto poznlej 

problemu, projektowo przygotowujemy teren. Nasze dzialania poprzez opraeowywanie plan6w 

poprzedzaj~ realizaeje z duiym wyprzedzeniem. Sq na tyle waine. i.e wiemy, ie tu b~dzie kiedys 

droga gl6wna. Nie moina ~aprzepaseic szansy na prawidlowy jej przebieg. A projektowana droga tej 

klasy musi bye odwodniona. 

14. Pan Ludwlk Szyszka 

Zagadnienia poruszone w dyskusji : 

Podkreslam kolejny raz, ie nie si~ nie robi. Potrzebne uregulowanle row6w prywatnyeh, albo ieh 

wykup. 

15. Panl Anna RaJrlczuk 

W odDOwiedzi : 

MySl~, i.e zapiszemy jako wnlosek z dyskusji pana Ludwika Szyszki : rozwi~zanie problemu rowow 

prywatnyeh poprzez ieh wykup, lub inne regulaeje. 
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16. Pani loRa Bereza, mieszkanka osiedla Siocina 

Zagadnienia poruszone w dyskusji : 

caly czas przez nasze pola p1ynie woda. Mial bye oczyszczany i pogl-:biany potok. Moja dzialka nr 713, 

niemal w poiowie, jest zalewana wodq, dzialka nr 691 tei. lak b-:dzle wykonana droga wyiej, to nam 

bardziej pozalewa. 

17. Panl Anna Rah\czuk 


W odpowiedzi: 


Rozumiem, ie jest drugl wniosek, aby opracowac plany na tereny sqsiednie, ze zwroceniem uwagi na 

problem w6d deszczowych i w6d p1ynQcych. 

18. Pani Irena Pasternak, mieszkanka osiedla Siocina 

Zagadnienia poruszone w dvskusji: 

ezy b-:dzie plan zagospodarowania na sqsiadujQcych z drogq dzialkach? lak b-:dzie rozwiqzany tam 

system komunlkacyjny, system dr6g dojazdowych do drogi gl6wnej. Potrzebny jest plan 

zagospodarowania teren6w sllsiadujQcych z drogq. 

19. Panl 	 mgr VIoletta Btotko, pracownik Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa, projektant 

Studium i plan6w mlejscowych na osiedlu Siocina 

W odpowiedzi : 

Przystqpilismy do opracowania planu przy ul. sw. Faustyny i ul. sw. Rocha. Kompleksowo 

opracowujemy caly uklad komunikacyjny dla osiedla Sloclna w ramach prac nad Studium r02woju. 

W poszczeg61nych planach rezerwowany jest n6wniei teren pod kolejne odcinki drogl publicznej 

gl6wnej prezentowanej dzis. 

20. Pani Anna Rainczuk 

W odpowiedzi: 

W opracowanlu pozostaje 200 ha terenu osiedla Siocina. 0 tym czy plany b-:dq podj-:te na sqsiednie 

tereny, decyduje Rada Miasta. Protok61 1 dzisiejszej dyskusji przekaiemy do Pana Prezydenta 

i w6wC2as zapozna si-: on z Paristwa pytaniamll propozycjami. 

21. Pani Irena Pasternak 

Zagadnienia poryszone w dyskusii: 

Tak, powstajQ osled la, wi-:c i drogi Sq potrzebne i konieczne. 

22. Pani Violetta Btotko 


W odpowiedzi: 
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przemyslany jest system odwodnierl. Zdajemy sobie spraw~ z tego jak szybko postE;:puje urbanlzacja 

terenu Slociny, jak wiele pozwolerl na budow~ tam siE;: wydaje rocznie, dlatego planujemy miE;:dzy 

Innymi zbiorniki retencyjne. System odwodnierl wymaga kompleksowych rozwi~zan. 

23. Pani Irena Pasternak 

Zagadnienia poruszone w dyskusji: 

Ta draga gt6wna powstanie moze za 10-15 lat. A nas jui teraz interesuJe system ~r6g wok61. 

24. Pani Stanislawa Kiwak-Ciupiriska 

W odpowiedzi: 

Dlatego w tym planie zostal zarezerwowany teren, po obu stronach drogi gt6wnej, na zielerl i na 

drogi wewnE;:trzne, serwisowe, kt6re bE;:dq zbierac ruch z terenu osiedla, poniewai gl6wna droga nie 

bE;:dzie obslugiwac bezposrednio dzlalek do niej przylegajqcych. 

25. Pani Anna Rah1czuk 


W odpowiedzi: 


Zapraszam Parlstwa na dyskusj~ po opracowaniu przez Bluro Studium rozwoju dla calego osiedla 

Siocina. 

26. Pani Irena Pasternak 


lagadnienla poruszone w dyskusji: 


Dragi na terenie osiedla Slocina nle Sq remontowane, bo nie ma ustalonych wlascicieli drag, 

poniewaijui dawno nie zyjq. Tojest problem na tych terenach. 

27. Pan Artur Kogut, przedstawiciel Biura Gospodarki Mieniem 

W odoowiedzi: 

Miasto nie moze niczego robi': na cudzym. Taka sytuacja prawna jest na wielu terenach. Jezeli stan 

prawny jest nieuregulowany, to jedynq mOiliwosciq jest dzialanie na podstawie ustawy 

wywlaszczenlowej. Jednakie wywIaszczenle Jest uzasadnione jedynie na cel publiczny. 

28. Panllrena Pasternak 

Zagadnienia poruszone w dyskusji: 

Spadkobiercy nie zyjq. Nle moina miec pretensji do nas. 

29. Pan ludwlk Szyszka 


lagadnienia poruszone w dyskusji: 
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ezy nie moiemy te sprawy, 0 kt6ryeh Pan Artur Kogue m6wi, uregulowat poprze;z plany miejseowe7 

Ustala si~ np.: ie taki, czy taki potok ~dzie gminny. A moie by tei uregulowe te wody miejseowymi 

planaml? 

30. Pani Anna Rah\czuk 


W odpowiedzl : 


Aby droga stanowila eel publiezny musl bye zarezerwowany pas terenu a szerokosei nie mniejszej nii 

10 m. W6woas jest to pas terenu pod eel pUbliezny. 

31. Panllrena Pasternak 


Zagadnienia poruszone w dyskusji: 


Nie nalezy wydawac pozwolerl na budow<:, tam gdzie nie jest uregulowany stan prawny dr6g. Na 

ul iey Zofii Walis kazdy daje ogrodzenie gdzie ehee. 

32. Pan Artur Koguc 

W odpowiedzi : 

Gmina Rzesz6w przej';a od Gminy Krasne stan istniej~ey . 

33. Pani Irena Pasternak 

Zagadnienia poruszone w dyskusii : 

Prosimy pani~ dyrektor 0 rozplanowanie dr6g na terenie Szajer6wki jak najszybeiej. 

34. Panl Anna Rairlczuk 

Wodpowiedzi: 

Zapisalismy jako wniosek z dyskusji publieznej potrzeb~ rozplanowania dr6g publleznyeh na terenie 

trw. Szajer6wki. Rozumiem, ie nie ma uwag w sprawie przebiegu planowarlej drogi publicznej 

gt6wnej, prezentowanej na dzisiejszej dyskusji publicznej. 

35. Pan Ludwlk Szyszka 


Zagadnien ia poruszone w dyskusji: 


Ta projektowana droga Jest bardlO wa!na I bardzo potrzebna. Bardzo utatwi komunikaej~ dla tego 

terenu. 

36. Panl Anna Rairlczuk 


W odpowiedzi: 


Zach~camy r6wniez do zapoznania sie z koncepej~ docelow~ systemu komunikacji, jaki zostat 


zaproponowany dla miasta Rzeszowa. 


Na tym dyskusj~ zakorlczono. 
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Projektantka planu, dziE:kujqc Zebranym za udzial w ponownej dyskusji ~ublicznej podczas 

II-go wyloienia projektu planu do publicznego wglqdu, przypomniala 0 moiliwosci !ikladania uwag do 

projektu planu, na pismie skierowanym do Prezydenta Miasta Rzeszowa, do dnia 20 kwietnia 2012 r. 

III. Ustalenia z dyskusji: 

1) 	 Uczestnicy dyskusji zapoznali siE: z ustaleniami przyjE:tymi w projekcie planu oraz 

z procedurq lego sporzqdzania. Moiliwost wprowadzenia ewentualnych korekt w projekcie 

zostanie przeanalizowana na etapie rozpatrywania uwag; 

2) 	 Wnioski zgloszone podczas dyskusji dotyczqce problemow wystE:pujqcych na osiedlu 510cina: 

• 	 rozwiqzanie problemu w6d opadowych na terenie osiedla, w tym rozwiqzanie 

problemu row6w prywatnych poprzez ich wykup lub inne regulacje, 

• 	 opracowanie plan6w na terenach s<jsiadujqcych z prezentowanij podczas dyskusji 

drogq publicznq gl6wnq, ze zwr6ceniem uwagi na problem w6d deszczowych i wad 

plynijcych, 

• 	 uregulowanle stanu prawnego dr6g. 

Protok6t sporzqdzono w 3 egzemplarzach, z przeznaczenlem: 

1) dla Prezydenta Miasta; 

2) dla dokumentacji planistycznej; 

3) do publicznego wglqdu. 

Protok61 zawiera 9 ponumerowanych stron. 

.......W:~4!k................ 

( podpis osobySporZQdlOJqceJ protok6l) 

mUHO ROZWOJU 

MIASrA HZESZOWA 

3a-OfIO R:.i.dSl.liw. u l ~IlWrl (io'tlIOO ~ 
hlL UII 7·jO 49 UU, 0 -1' 7·!8 '19' fJ2 
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